
                                    P r o t o k ó ł  Nr  1  /  2010                                                                                                                                                                                                                                                                                       

                            
z  inauguracyjnej  sesji  Rady Miejskiej  w  Sławnie  odbytej  w dniu  30 listopada  2010.    

 

     Sesję  rozpoczęto  o  godz. 9 
00

    -    zakończono  o godz. 10 
30 

            

     Sesja   odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

     Na stan  15  radnych  -  w sesji  udział wzięło  15 radnych  / 100 %  stanu     

     Rady/       

                                                                                /  lista  obecności   w załączeniu  /  

 

Inauguracyjną  sesję  nowo wybranej  Rady Miejskiej  w  S ł a w n i e  otworzyła  najstarsza  

wiekiem  radna  -  senior  M. Poprawska.   

/  sesję zwołała  Przewodnicząca  Rady minionej  kadencji  -  p. Edyta  Szczygielska   /   

   Na podstawie listy obecności  prowadząca  obrady stwierdziła, że  w sesji  uczestniczy  

   15  radnych  -   co  stanowi  quorum  do podejmowania  prawomocnych  uchwał.   

Na wstępie bardzo serdecznie powitała wszystkich nowo wybranych radnych, niektórych  

po raz pierwszy, niektórych po  raz kolejny. Szczególnie powitała  tych radnych, którzy  

do Rady  weszli  na tę kadencję  po raz   pierwszy. Są to  :        

Pani Ewa Wojciechowska  -  po  jedno kadencyjnej przerwie została ponownie wybrana,   

p. Joanna  Iwko,  p. Jolanta  Łozińska, p. Wiesław Litwin  i  p. Włodzimierz  Śledź.      
Bardzo serdecznie  powitała  także  wszystkich pozostałych  radnych wybranych  na drugą,     

trzecią i czwartą  kadencję.    

Powitała  również Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej – p. Danutę  Kudźmę,   

Burmistrza K. Frankensteina oraz  jego zastępcę  p. M. Grabowskiego, naczelników  

Wydziałów,  Prezesów  spółek  miejskich, kierowników jednostek organizacyjnych,        

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli prasy  i wszystkich gości,  którzy  

przybyli na dzisiejszą sesję -  a wśród  nich  radnego  poprzedniej  kadencji  p. Ireneusza   

Niestera. 

Następnie powiedziała, że  zanim  odda  głos  Przewodniczącej  Miejskiej Komisji  

Wyborczej  zgodnie z  proponowanym  porządkiem obrad  -  przekaże  kilka  ciekawostek  

dotyczących  nowej Rady Miejskiej i  kadencji dużo wcześniejszych. 

Poinformowała, że nasza Rada jest  dosyć dojrzałą Radą, bo średnia  wieku wynosi  54 

i pół  roku.  Jest jedna osoba, która  dokładnie  mieści się w tej średniej,większość  osób  

jest powyżej średniej, kilka osób poniżej.      

Poza tym  wśród  wybranych radnych  jest 10 radnych  poprzedniej kadencji, w tym  

wybranych po raz  drugi  5 osób, po raz  trzeci 3 osoby, po raz czwarty 1 osoba  i po raz  

5 jedna osoba.  Ponadto  -  wśród  15 radnych  - jest  9  kobiet,  6  mężczyzn  -  i  jest to   

stosunek   doskonale odwrotny  do stosunku, który był w poprzedniej Radzie, gdzie było  

9 mężczyzn   i  6  kobiet.  Obawiamy się, że  niedługo  mężczyźni  będą  domagać się  

parytetu  w naszym samorządzie.              
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Poinformowała  również, że blisko  700 lat temu, kiedy powstało Sławno  tuż  po lokacji  

miasta -  samorząd  miejski stanowiło: dwóch  Burmistrzów -  wzorem  rzymskim zwanych 

wówczas  prokonsulami, skarbnik, rajcy miejscy zwani  konsulami / było ich  9 – 12 /  

oraz  sekretarz. Rada  była wybierana  trochę inaczej, ponieważ zawsze  wybierało  się  

połowę  składu, a  druga połowa   pozostawała z  poprzedniej kadencji.                

Radnym – zgodnie  z prawem lubeckim -  mógł  zostać  obywatel miasta, który miał pełnię 

praw obywatelskich, nieposzlakowaną  opinię  i charakter.   

Urząd  radnego  był  urzędem  honorowym, a  nowo wybrani radni  mieli  obowiązek  

na swój koszt  ugościć  pozostałych  radnych  i jeszcze obdarować ich  prezentami.  

Aktualnie – może szkoda,  ale takie  prawa  nie  obowiązują.           

 

Następnie oddała  głos  p. Danucie  Kudźmie,  która  wręczyła  osobom wybranym  dniu 

21.11.2010 r. zaświadczenia potwierdzające  wybór  na radnego Rady Miejskiej w  Sławnie.  

Przy tej okazji  pogratulowała  wszystkim wybranym radnym wygrania wyborów w swoich 

okręgach  i uzyskania  mandatu radnego. Jednocześnie życzyła, aby praca w lokalnym  

samorządzie  przyniosła wiele zadowolenia i satysfakcji, a mandat  radnego  sprawowany 

był  z  godnością  i dużym  zaangażowaniem  dla dobra  mieszkańców  naszego miasta  

i rozwoju naszej małej  Ojczyzny.          

 

Po wręczeniu  zaświadczeń  przystąpiono  do  ślubowania  radnych.  

Rotę ślubowania odczytała radna M. Poprawska, natomiast  najmłodsza  wiekiem  radna  

Edyta Szczygielska  odczytywała kolejno  z  imienia i nazwiska radnych RM, którzy  

z osobna  wstawali  i wypowiadali słowo „ślubuję ”  

- można  było również dodać  „ tak mi dopomóż  Bóg ”   

                   

 

Rota  ślubowania  :  „  Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej Polskiej, 

                                       ślubuję  uroczyście  obowiązki radnego sprawować  

                                       godnie, rzetelnie i uczciwie,  mając na względzie dobro  

                                       mojej  gminy  i  jej  mieszkańców.”  

 

          Przed  dzisiejszą   sesją  wszyscy radni otrzymali  pisemny porządek obrad  

podpisany  przez  Przewodniczącą   Rady  minionej  kadencji.    

 

Do zaproponowanego porządku  -  radna  Edyta  Szczygielska   zgłosiła wniosek, aby  

wprowadzić  punkt dodatkowy  dotyczący  wyboru  Przewodniczących  powołanych  

Komisji stałych  Rady Miejskiej  w  Sławnie.        

 

Powyższy wniosek poddany pod  głosowanie   -   został  przyjęty  jednogłośnie.    
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     Następnie  jednogłośnie  przyjęto  porządek  dzisiejszej sesji  z wcześniej przegłosowaną 

poprawką.    

 

                                                             Porządek  obrad  

 

1. Wybór Przewodniczącego Rady  Miejskiej : 

 a /zgłaszanie kandydatów  na funkcję  Przewodniczącego Rady Miejskiej,  

       b /powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

       c/ prezentacja   / wystąpienia  kandydatów, 

       d/ przeprowadzenie głosowania tajnego            

       e/ uchwała  stwierdzająca  wybór. 

2. Przejęcie przez  Przewodniczącego Rady Miejskiej prowadzenia sesji  

od Radnego Seniora. 

3. Wybór  Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej : 

a/  ustalenie ilości  wybieranych Wiceprzewodniczących, 

b/ zgłaszanie kandydatów  na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 

c/ powołanie  Komisji Skrutacyjnej, 

d/ prezentacja  /  wystąpienia kandydatów  /  

e/ przeprowadzenie głosowania, 

f/ uchwała  stwierdzająca wybór. 

 4.  Wybór  Przewodniczących  powołanych komisji stałych Rady Miejskiej w Sławnie.   

 5.   Wolne wnioski  i zapytania. 

 

Ad. 1 a    

     ----------  

                      Radny W. Gertner  na stanowisko Przewodniczącego Rady  zgłosił 

    kandydaturę   radnej  Edyty Szczygielskiej  wraz z  krótkim  uzasadnieniem.  

    Radna E. Szczygielska    wyraziła  zgodę   na  kandydowanie.  

 

    Ponieważ  Innych  propozycji  nie zgłoszono  -  zamknięto  listę kandydatów.   
 

   Ad 1 b  

    -------- 

                                       Powołanie  Komisji  Skrutacyjnej   

 

   Do  składu  Komisji  Skrutacyjnej  zgłoszono  następujące  osoby :   

   -  radnego Marka  Dudera,     

   -  radną   Ewę  Wojciechowską,  

   - radnego Włodzimierza  Śledzia   oraz  radnego  Wiesława  Litwina.     

     Wszystkie zgłoszone  osoby  wyraziły zgodę  w pracy  powyższej  komisji.  
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      Ponieważ  zgodnie z par. 38 ust. 2  Statutu  Miasta  Sławno   -   głosowanie  tajne  

przeprowadza  wybrana z  grona  Rady  trzyosobowa  komisja  skrutacyjna  - przystąpiono          

do głosowania  nad  poszczególnymi  zgłoszonymi   osobami.   

 

W wyniku głosowania  - radny  M. Duder, E. Wojciechowska  oraz  W. Litwin  otrzymali  

po  13 głosów  „ za ”  -  radny  W. Śledź   – otrzymał  4  głosy „za ”     

 

Wobec  powyższego  do składu  Komisji  Skrutacyjnej   weszli :   

 

- M. Duder,   

- E. Wojciechowska,   

- W. Litwin. 

    

Ad  1 c 

---------- 

 

       Przed   przystąpieniem  do głosowania   -    kandydatka  na  Przewodniczącą   

Rady  Miejskiej  tj.  radna E. Szczygielska   dokonała  prezentacji  swojej osoby. 

 

Ad. 1 d  

---------- 

   Radnym   rozdano  karty  do głosowania opatrzone trzema  podpisami  członków  

Komisji Skrutacyjnej  oraz  omówiono  procedurę głosowania.  

     

                             Wybory  odbyły  się  w głosowaniu  tajnym.   

  

 Wyniki   wyborów  przedłożył  Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  -  radny    

 Marek  Duder.     

 

      W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Przewodniczącą  Rady  

Miejskiej  została  radna  Edyta  Szczygielska.      

 

Protokół  Komisji Skrutacyjnej  o wyborach  w załączeniu.  

Kartki  z głosowania  dołączone  są do  niniejszego protokołu.  

 

Ad.1 e   

---------   

               Rada  14 głosami „za”  i 1 „ wstrzymującym ”   podjęła  uchwałę  Nr  I /1 /2010  

    w  sprawie  wyboru   Przewodniczącego   Rady  Miejskiej  w  Sławnie.   

    

                                                                                                   /  uchwała  w załączeniu  /  
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Ad. 2 

--------     

              Dalsze prowadzenie sesji  przejęła  nowo wybrana Przewodnicząca  

  Rady  Miejskiej –  radna Edyta Szczygielska,  która  podziękowała  radnym  za zaufanie, 

  jakim została obdarzona i powiedziała, że czeka nas solidna praca nad dalszym rozwojem  

  naszego  miasta.    

   

Ad.3  

-------   

                           Wybór  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej   

Ad.3 a 

---------     

                Radna  Jolanta  Łozińska   zaproponowała, aby  ustalić   jednego  

   Wiceprzewodniczącego,  ponieważ w  Radzie  15- osobowej  wystarczy  

   jedna  osoba do pełnienia tej funkcji.   

 

   Propozycję – wniosek  w/w  radnej   poddano  pod głosowanie w wyniku  

   którego,  Rada  jednogłośne  przychyliła się do zgłoszonej propozycji – ustalając 

   wybór  jednego  Wiceprzewodniczącego Rady.  

 

     W wyniku  głosowania  Rada  14 głosami”za” i 1” wstrzymującym”  podjęła uchwałę  

Nr I/2/2010 w  sprawie  ustalenia liczby Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej w Sławnie.  

 

                                                                    

                                                                                                       /  uchwała  w załączeniu  /   

Ad. 3 b 

---------    

           

           Radna  K. Tęgosik  zgłosiła  na stanowisko  Wiceprzewodniczącego  

Rady  kandydaturę  radnego  Mirosława  Grzegorczyka  z  krótkim  uzasadnieniem.  

W/w   wyraził  zgodę na  kandydowanie.  

 

 Innych  propozycji  nie  zgłoszono.   

 

Ad.3 c 

---------   

       

        Rada 14 głosami „za”  zdecydowała, aby  skład Komisji Skrutacyjnej  

pozostał ten  sam, który został wybrany wcześniej tj.  w osobach : M. Duder,  

E. Wojciechowska  oraz  W. Litwin.   
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Ad.3 d 

--------     

          Przed  głosowaniem  -  kandydat  na Wiceprzewodniczącego Rady  

 tj  radny Mirosław  Grzegorczyk   dokonał  prezentacji  swojej  osoby.  

 

Ad.3 e 

--------    

           Przed  przystąpieniem  do głosowania  -  po rozdaniu  kart  opatrzonych 

trzema podpisami  członków Komisji Skrutacyjnej   -  omówiono  procedurę 

głosowania.  

 

Wybory odbywały się  w głosowaniu tajnym.   

Wyniki wyborów przedłożył  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny 

M. Duder.   

W wyniku  przeprowadzonego głosowania – na podstawie protokołu Komisji  

Skrutacyjnej  Wiceprzewodniczącym  Rady Miejskiej w Sławnie został  radny  

Mirosław Grzegorczyk.    

 

Protokół  Komisji Skrutacyjnej o wyborze  w załączeniu. 

Kartki z głosowania  dołączone są do niniejszego  protokołu.  

                                            

Po wyborze  -  nowo wybrany  Wiceprzewodniczący  Rady  Mirosław  Grzegorczyk  

zajął  miejsce  przy stole  prezydialnym  obok  Przewodniczącej Rady.  

 

Ad. 3 f  

--------- 

              Rada 14 głosami „za”  i 1 „ wstrzymującym”  podjęła uchwałę Nr I /3 / 2010   

w sprawie   wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady   Miejskiej  w Sławnie. 

 

                                                                                                /  uchwała  w załączeniu  /  

Ad. 4   

--------           

              Wybór   Przewodniczących  Komisji  powołanych  stałych  Rady Miejskiej  

w Sławnie.                 
 

Przewodnicząca  Rady  przypomniała, że  w  Radzie  Miejskiej są  4 komisje stałe  :  

 

- Komisja  Gospodarki  i Budżetu                  

- Komisja Spraw Publicznych      

- Komisja  Socjalna   

- Komisja Rewizyjna    
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   Wybór  Przewodniczącego  Komisji  stałych  odbywa się w głosowaniu jawnym.     

       

   W związku  z  powyższym  w/w   zwróciła się  do radnych  o  zgłaszanie kandydatur      

    na  ich   przewodnictwo.     

  

   Przewodnicząca  E. Szczygielska  zgłosiła  radną B. Kalalur  na  przewodniczącą    

   Komisji  Gospodarki  i  Budżetu,  która  wyraziła  zgodę  na to stanowisko oraz  

   dokonała prezentacji   swojej osoby.      

  

   Innych  propozycji  nie  zgłoszono.          

 

   W wyniku głosowania  -  Rada  14 głosami „za ” przychyliła  się do kandydatury     

   radnej B. Kallaur  na przewodniczącą  Komisji  Gospodarki  i Budżetu.     

 

   Następnie  radna B. Kallaur   zaproponowała  radnego  W. Śledzia  na Przewodniczącego     

   Komisji  Spraw Publicznych, który wyraził zgodę  na kandydowanie  oraz dokonał     

   krótkiej prezentacji swojej osoby.   

   Ponieważ  innych propozycji nie zgłoszono  -  przystąpiono do głosowania, w wyniku  

   którego  14 głosami  „za”  Rada wybrała  W. Śledzia  na  przewodniczącego  Komisji    

   Spraw  Publicznych.   

   Radna K. Tęgosik   zgłosiła  radną B. Konfederak  na  przewodniczącą Komisji  

   Socjalnej.      

   Radna  B. Konfederak  wyraziła zgodę na kandydowanie oraz  dokonała krótkiej    

   prezentacji swojej  osoby.   

 

   Innych propozycji nie zgłoszono.   

 

   15 głosami „ za ”  - przegłosowano  kandydaturę  radnej Bożeny  Konfederak       

   na   przewodniczącą  Komisji   Socjalnej.    

 

   Następnie  radna J. Łozińska  zgłosiła  radną  W. Jakubowską  na  Przewodniczącą    

   Komisji  Rewizyjnej.  

   Radna M. Poprawska  zgłosiła  kandydaturę  radnego W. Litwina.   

   Zgłoszone osoby  wyraziły zgodę na kandydowanie oraz dokonały krótkiej prezentacji  

   swojej osoby.     

    

   Innych  propozycji nie zgłoszono.   

    

  W wyniku głosowania  -   radna  W. Jakubowska  otrzymała  10 głosów „za, ”   

   radny  W. Litwin  otrzymał  4 głosy   „za ”  

  1 głos był wstrzymujący.   



                                                                  -    8   -   

     

 

     W związku  z powyższym  na przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej  została wybrana  

  radna Wanda  Jakubowska.     

 

  Przewodnicząca  Rady  złożyła  w/w   osobom  gratulacje.    

    

  Rada  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr I/ 4 /2010  w sprawie wyboru  Przewodniczących   

  powołanych  komisji  stałych  Rady Miejskiej w  Sławnie.   

 

Ad. 5 

-------   

                          Wolne  wnioski  i zapytania. 

                

                          Wniosków  nie zgłoszono.  

 

      W związku  z wyczerpaniem  porządku  dziennego  Przewodnicząca zamknęła  obrady.  

 

Protokołowała 

T. Ożóg 

 

 

 

 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   
 

 

 

           


